
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 5, 9 januari 2008 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Anders Wennerbeck, Bo Appelqvist,  Andreas 
Winge, Ella Olsson och Lillemor Hagberg. 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.

4. Åtgärdslistan genomgås.

 Jan H. kontaktar Peter M. för att höra om matrikelns framställning.
 Utbildningsplanering för GBF i samarbete med Bohus-Dal har 

diskuterats. Bo A. har kontakt med representanter från detta distrikt 
och en samordning är önskvärd.

 Jan H. och Göran J. har ansvarat för att alla kontrakt för klubbar som
spelar på Bridgens Hus har sagts upp.

 Jan H. och Ella O. har diskuterat bokföringsprinciper. 
 Bo A. har informerat TK om borttagen avgift för lagspel på icke 

spelkväll.
 Andreas W. har varit i kontakt med Asperö BK och Hisingen PBK..

5. Ekonomisk rapport
Kassören lämnar en resultat- och balansräkning för perioden. Rapporten genomgås 
och diskuteras. Likviditeten är god. Jan H. tittar på möjligheten att få EU-bidrag för 
utbildningssatsningar för GBF.  

6. Inkomna skrivelser
GBFs revisorer har den 5 september 2007 inkommit med en skrivelse avseende 
synpunkter på åtskillnad mellan intäkter och kostnader, samt ifrågasättande av 
kanslihyra. Dessa punkter har nu åtgärdats. 

7. Övriga rapporter.
Andreas W. har nu tillsett att resterande Bridgematedosor installerats på Bridgens 
Hus.



8. Nytt från FSB
Kanslichef Rolf Scherdin lämnar sin post under våren.

9. Tävlingsverksamheten
Paul Jones tävlingen genomfördes i december med rekorddeltagande. Andreas W. var
tävlingsledare. Anmälningar till Göteborgsligan V har nu inkommit. 14 lag anmälda 
hitintills. 

10. P2010
Tyvärr finns ingen tid för denna viktiga punkt.

11. Bridgens Hus,
Beslutas att tacka nej till alternativ spellokal i Sisjön. Jan H. undersöker möjligheterna
till spellokal via kommunens Lokalförsörjningsnämnd. Jan H. och Göran J. har 
arbetat fram en modell för kontraktet med Bridgeservice HB och för kontrakten med 
klubbarna som hyr spellokal på Bridgens Hus. Diskuteras denna modell. En stor 
hyreshöjning kommer för alla klubbar på grund av Bygg-Götas hyreshöjning och 
Göteborgs Kommuns ändrade lokalbidragsbestämmelser. Information om detta bör 
ges omgående till klubbarna. Anders W. arbetar fram en Power-Point presentation 
som bygger på uppgifter från Jan H. och Göran J.  Ett informationsmöte planeras till 
fredagen den 1 februari, på Bridgens Hus, 15.00. Lillemor H. skickar ut kallelse till 
detta.

12. Övriga frågor.
 Avseende årets Bridgeprofil beslutas att Tobias Törnqvist inte kan få

denna utmärkelse, då han representerar Skaraborg. Arne L .tilldelas 
priset i samband med DM-Mix den 9 februari av GBFs ordförande..  

 En persons avhysning från Bridgens Hus tas upp på nästa möte.
 Hur GBF skall informera om viktiga beslut är inte helt klart. Vi 

funderar till nästa möte hur vi kan planera för bättre information till 
våra medlemmar.

 Jan H. ansöker till V. Götalandsregionen om bidrag till 
distiktsorganisationer.

 Ett rullande schema för GBFs möten har inte fungerat. Nästa möten 
hålls 19/2, 12/3, 10/4, 11/5, 9/6, 11/8 och 8/9 (Årsmöte)

  
13. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den  19/2 kl. 18.00 i styrelserummet.

14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson


